
Referat fra styremøte 16 Jan 2017 klokken 1730. 
Møte ble holdt i 4H-gården, Lindeberg. 
 
 
Tilstede: 
Ove Myhre, Bjørn Størkersen, Arne Eliassen, Britt Schibbye, Berit Østmoe, 
Ranveig Østfold, Kristin Kirkeby 
 
Fravær: 
Monica Sawicz  ( Syk) 
 
Konstituerende styre er: 
 
Leder                     -  Ove Myhre 
Nestleder.              -  Arne Eliassen 
Sekretær                -  Monica Sawicz 
Kasserer                 - Ranveig Østfold 
Styremedlemmer   -  Bjørn Størkersen, Berit Østmo, Kristin Kirkeby 
Varamedlem          -  Britt Schibbye 
 
 
Saker til behandling: 
 
Sponsor 
Ellen Marie Imshaug er på saken. 
 
Vi skal fjerne Eukanuba reklamen, snakker med Signe. 
 
 
Stian på Skaugbygda 
Det blir et tilbud til medlemmer av OA om trening på Stian sine åkre en dag 
i uka høsten 2017. 
Det vil koste ca Kr 600,- pr. deltaker, OA stiller med trener og denne 
utgiften dekkes av OA.  Betalingen skjer direkte til Stian før trening. 
 
Jentesamling hos Anders Due. 
Ranveig tar kontakt med Anne Borgerud for å lodde stemningen for dette eller 
om man skal gjøre noe annet ett annet sted 
 
Camp Villmark 
Ranveig og Kristin har ansvaret for logistikk, opprigging, ned rigging, 
personell osv. 
 
Gjennomgang av apportregler som er en sak til RS: 
Arne informerte om endringer.  Ja til gjeninnføring av apport på 
skogsfuglprøver. 
 
Valg i RS 
Vårt styre stiller seg bak valget. 
 
Forsamlingen gikk gjennom sakene til RS 
 
 
Møtet avsluttet kl 1850 
 


